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教育背景

法学本科学历。

专业经历

王立新律师1995年开始律师执业，现任第十一届北京市律师协

会不良资产处置法律事务专业委员会委员。执业期间，先后担

任第七届、第八届北京市律师协会物权法专业委员会委员，第

九届北京市律师协会不良资产处置法律事务专业委员会委员，

第十届北京市律师协会并购重组与不良资产处置法律事务专业

委员会委员，并连续多年荣获北京市律师行业党委授予的“优

秀共产党员”称号。

执业领域及专长

王立新律师主要执业领域为金融、并购重组、不良资产处置的

诉讼、仲裁及执行。执业二十六年来，先后为中国长城资产管

理股份有限公司、中国东方资产管理股份有限公司、中国农业

银行股份有限公司北京分行、中信银行股份有限公司北京分

行、佛山分行、华泰联合证券有限责任公司等金融机构，山西

潞安矿业（集团）有限责任公司、广东瑞安房地产开发有限公

司等国有、独资大型集团公司提供过法律服务，为客户挽回经

济损失一百多亿元，具有丰富的经验和良好的业绩，多次受到

行业党委表彰。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor’s Degree in Law.

Professional Experience
Attorney Wang has been practicing law since 1995. He is a committee 
member of the eleventh Legal Affairs of Non-Performing Assets 
Specialized Committee of Beijing Attorneys Association. He was a 
member of the seventh and eighth Property Rights Specialized 
Committee of Beijing Attorneys Associations, ninth Legal Affairs of 
Non-Performing Assets Specialized Committee of Beijing Attorneys 
Association, and tenth Mergers and Acquisitions Specialized Commit-
tee of Beijing Attorneys Association. He has been awarded the title of 
‘Excellent Communist Party Member’ by the Party Committee of 
Beijing Attorneys for many consecutive years.

Practice Areas
Attorney Wang has more than twenty years working experience 
in financial, corporate mergers and acquisitions, litigation, 
arbitration and enforcement of disposal of non-performing assets.
Attorney Wang’s main practice areas are finance, M&A and 
restructuring, litigation, arbitration and enforcement of non-per-
forming assets disposal. In the past 26 years, he has provided 
legal services for financial institutions such as China Great Wall 
Asset Management Co. Ltd., China Orient Asset Management 
Co. Ltd., Agricultural Bank of China Limited Beijing Branch, 
CITIC Bank Limited Beijing Branch, Foshan Branch, Huatai 
United Securities Co. Ltd. and state-owned, wholly-owned large 
groups of companies such as Lu’an Mining Industry Group Co. 
Ltd., and Guangdong Rui'an Real Estate Development Co. Ltd. 
He has recovered economic losses of more than 10 billion for 
clients. With his rich experience and  outstanding performance 
record, he has been commended by the Party Committee of the 
industry many times.

Language Skills
Mandarin and English


